
 
Bestyrelsesmøde – agenda og referat. 

7. november 2022 

 
Til stede: Claus Hjerrild, Kim Holmgaard, Ole Holbæk, Heidi Hesselberg, Anker Elvius,  

Afbud: Heinz Kristensen 

Referent: Anker 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Flg. Dagsorden godkendtes 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Godkendelse af referat 

3. Orienteringspunkter 

4. Økonomi 

5. Planlægning af kommende aktiviteter 

 5a Træningstider 

6. Udstyr, spilletøj og materiel 

7. Næste møde 

8. Eventuelt 

 

 

Ad 1 Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt 

 

Ad 2 Godkendelse af referat 

Referat af møde 21.9.22 godkendt. 

 

Ad 3 orientering: 

Cathy er udtrådt af bestyrelsen af tidsmæssige årsager. 

 

Claus or. fra LUI’s hovedbestyrelse: 

• Grundet Allerød kommunes økonomiske situation, er der bekymring for om Allerød-ordningen vil blive reduce-

ret, eller evt. helt bortfalde. 

• Der arrangeres nu senioraktiviter tirsdage fra 9.30-12 med støtte fra DGI. 

• Cafeen har været drøftet, da der fra nogens side er utilfredshed med at René (forpagter) ikke ved ”hvordan tin-

gene plejer at være”, og den aktuelle måde cafeen kører på. Det er opfattelsen at René gerne vil imødekomme 

diverese ønsker, men at det er svært at gøre alle tilfredse, da økonomien ikke rækker til at han kan undvære at 

have job ved siden af. 

• Vi har fået et hjørne af en hylde i redskabsrummet fra gymnastik, men det skal lige koordineres bedre med de 

aktive i gymnastik, da de har taget den tilbage igen. Claus taler med gymnastik. 

• Der er fortsat problemer med gulvet i Hal 1. Problem og muligheder er under afklaring, men der er ingen løs-

ning endnu. 

 

 

Øvrige orienteringspunkter: 

• Den indkøbte netbøjler fungerer fint, men det er svært at finde et sted at hænge dem. Claus prøver om der kan 

findes et sted. Alternativt kan der indkøbes en kasse til net på bøljer, og nogle rør til antennerne, så vognen kan 

komme ud. 

• Det er et problem at boltene i stængerne blive skæve når de sættes i de vægholdere, der ikke er ”bund” i. Claus 

undersøger om der kan sættes bund i de holdere der mangler. 

 

Ad 4 Økonomi: 

Kassebeholdning 98.000 DKK 

   

Det aftales at alle ansvarlige for kontingentopkrævninger tjekker om der mangler indbetalinger på deres hold. 

Ansvarlige for kontingentopkrævning på de enkelte hold er: 



 
MIX: Heinz og Anker 

Damer: Heidi 

Mindste kids: Cathy 

Øvrige kids og Teen: Kim 

Herrer: Ole og Kim 

 

 

DGI har anmodet om tro- og love erklæring på at det gamle tilskud er anvendt til formålet – eller at beløbet tilbagebeta-

les. Det aftales at Claus undersøger om de trænerkurser der er betalt – som alternativ til den planlagte trænerudvikling – 

kan dækkes af puljen. Enighed om at restbeløbet returneres, da det er alt for tidskrævende at leve op til formålet. 

 

Kontingentbetaling for del af sæson: For at sikre ensartet opkrævning besluttes at medlemmer der starter i løbet af en 

sæson opkræves efter flg. Principper: 

Start inden afslutning på efterårsferien: Fuldt kontingent 

Start efter efterårsferien men inden vinterferien:  Halvt kontingent. 

Start efter vinterferien: Der opkræves først kontingent i den kommende sæson. 

 

Samme princip gælder for langtidsskadede spillere. 

  

Kim vil lave en ”opsætningsskabelon” i Holdsport, så opkrævningen kan ske ”automatisk”. 

 

Klubbens bank – Handelsbanken – er blevet overtaget af Jyske Bank, hvorfor der har skullet afgives nye personoplys-

ninger m.v. Dette er sket. 

 

Ad 5 Planlægning af kommende aktiviteter 

Træningstider: Beslutningen fra sidste møde genovervejs, da der er gået meget træningstid med koordinering m.v. når 

MIX møder ind, og er ”for mange” til at være i den lille hal. Beslutningen ændres derfor til: 

 

Mix har som udgangspunkt de 2 baner i den store del af hal 2 om tirsdagen. Såfremt der kl. 10 på dagen er tilmeldt min-

dre end 14 spillere til Mix-træning, råder herre/dame holdet dog over de 2 baner, og MIX træner i den lille del af hallen. 

Ole tjekker tilmeldingerne, og sørger for at herre/damer sætter net op det rigtige sted, da de starter træningen tidligere 

end Mix. 

 

Kidstræning: Det er sårbart med forældretrænere på level 1-2, da de typisk stopper når børnene ikke længere spiller på 

dette niveau. Der er aktuelt ingen løsning på problemet, da klubben ikke har nogen der fast vil påtage sig opgaven. Kim 

vil undersøge muligheder og vender tilbage. 

 

Juleafslutning:  

Det besluttes at holde juleafslutning: 

 

Seniorer: 13.12. Ansvarsfordeling: 

• Opslag på Holdsport: Ole 

• Tyborøn banko inkl. gevinster: Heidi 

• Aftale med Cafeen: Claus 

• Turneringsplan og holdfordeling: Anker 

 

Teen: 20.12 

Heidi og Kim arrangerer 

 

Bankovagter: Mangler at blive taget. Alle opfordrer på egne hold. 

 

Ad 6 Udstyr, spilletøj og materiel  

Det besluttes at indkøbe 10 kamptrøjer til MIX i STORE størrelser. 

 

 

Ad 7 Næste møde 

Mandag d. 9.1.23 kl. 19.30 Hos Ole. 

 



 
 

Ad 9 Eventuelt 

Intet 

 


